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• Dialog med forsyningen om dræn og kloak har været afholdt. Ved at pumperne er blevet ordnet, mener vi at 

udfordringer med dræn er løst, men afventer næste tur med meget nedbør.  

 

• Udstykning af fællesarealer er begyndt at gå fremad, landinspektøren er i fuld gang, og forventningen er, at vi 

inden årets udgang har fået den del på plads efter mange års arbejde med det her. 

 

• Økonomi: Der er likviditet til at vi kan køre frem til kontingenterne for 2020 bliver betalt efter 

generalforsamlingen. Udgifter følger budget, alt OK. 

 

• Der bliver klaget over, at der er en grundejer der har etableret legeplads for udvalgte gæster på en af de 

ubebyggede grunde i Strandparken. Begrænset hvor meget den bliver brugt, men det er ikke noget vi er 

interesseret i, og der bliver stillet forslag på generalforsamlingen i 2021, der vil forhindre det her. Der er fin 

legeplads ved velkomstcenteret, som alle kan benytte. 

 

• Broerne er ordnet, det er portalen der står for tur indenfor den kommende måned. Fuglene er hårde ved specielt 

broen ved centeret. 

  

• Broer og portal får en tur i løbet af foråret, og der etableret depot for materiale til huller i vejene, inspireret af 

andre grundejerforeninger i området. Der har været udfordring med at der fodres langs sø, men problemet er 

tilsyneladende løst med den dialog der har været.  

 

• Enkelte henvendelser vedrørende søen, som dog aktuelt er pænere end den var tidligere på sæsonen. Vi 

undersøger om vi kan gøre noget indenfor de økonomiske rammer der er.  

 

• Veje bliver ordnet indenfor 1-2 uger. 


